
بازیکن پیشین تیم فوتبال پرسپولیس اعتقاد دارد که 
استقلال با توجه به دیدارهای دشواری که دارد در آینده 

امتیاز از دست خواهد داد. 
 پیروزی 

مجتبی محرمی اظهارداشت: بعداز سوپرجام که از 
دست دادیم، بازی خوبی را از پرسپولیس دیدیم. تیم بابت 
اتفاقات نقل وانتقالات، درگیر مسائل روحی - روانی بود و از 
این نظر در وضعیت خوبی قرار نداشت. محرمی ادامه داد: 
اینکه پرسپولیس نساجی را برد کار بزرگی بود. نساجی 

جزو بهترین تیم های لیگ است و خوب بازی 
می کند. مربیان این تیم با دانش هستند و 
فکر می کنم نساجی به هیچ تیمی باج نداده 
و همیشه بازی خوبی انجام داده، اما مقابل 

پرسپولیس نتوانست امتیاز بگیرد. 
 قهرمانی؟

وی در مورد اینکه پرسپولیس چه 
چیزی برای رسیدن به قهرمانی 

دوباره کم دارد، گفت: از نظر من 
چیزی کم نداریم هرچند اگر 
یک تمام کننده به تیم اضافه 
می شد خوب بود. در بازی با 

نساجی هم دو گل را هافبک ها زدند و یکی را پاکدل که 
بعداز مدت ها پایش به گل باز شد. ششمین قهرمانی در 
دسترس پرسپولیس است و هنوز هم شانس قهرمانی برای 
تیم های بالانشین وجود دارد. اول فصل هم گفتم تیم ها 
به هم امتیاز می دهند. کسی فکر نمی کرد سپاهان این تعداد 
باخت بیاورد یا همین گل گهر اگر امتیازش کم نمی شد 
بالای جدول بود. استقلال هم صددرصد در ادامه امتیاز از 
دست می دهد. بازی های سخت شان مانده و با پرسپولیس 
هم بازی دارند. حواشی هم ممکن است به وجود بیاید و 
در این شرایط فقط حاشیه است که باعث افت تیم ها 

می شود. 
 اسکوچیچ

محرمی در ادامه در مورد اینکه موافق ماندن 
»اسکو« در تیم ملی است یا نه، خاطرنشان کرد: 
نتایجی که او گرفته، قابل قبول بوده است. 
چهار بازی مرحله اول را بردیم. بعد 
هم با اقتدار از مرحله بعدی به 
جام جهانی صعود کردیم. این 
تیم باید تدارکات مناسبـــی 
داشته باشد، بازی هــای 
خوب انجام دهــد و از 

طرف مسئولان خوب حمایت شود نه اینکه صرفا به 
جام جهانی برویم که سوم و چهارم گروه شویم. باید به دنبال 

صعود از مرحله مقدماتی باشیم. 
 مربیگری

محرمی در پاسخ به این سوال که آیا دوست داشت در 
پایان دوره بازیکنی، در فوتبال ایران مربیگری می کرد، 
اظهارداشت: من که دوست داشتم. کلاس رفتم و مدرک 
C هم گرفتم اما گفتند موهایت بلند بوده، من هم گفتم 
موی بلند که چیزی نیست، حالا برخی از بازیکنان، هم 
زیرابرو برمی دارند و هم خالکوبی  و آرایش می کنند. 
 A و B نمی دانم باید چه کار می کردم. می توانستم مدرک
هم بگیرم که خیلی دانشم بالاتر می رفت اما گفتم بروم و 
پول هم بدهم و مدرک بگیرم، اما هیچ کسی به من تیم 
ندهد، چه فایده ای دارد؟ خودم چیزهایی به لحاظ تئوری 
 C و عملی می دانستم و کلاس رفته بودم. همان کلاس
کلی مفید بود، اگر دوره های پیشرفته هم می رفتم خیلی 
بهتر می شدم، ولی قسمت نشد. محرمی در مورد اینکه 
اگر مربی می شد اولین اصلی که به بازیکنانش می گفت، 
چه بود؟ گفت: اینکه خودشان باشند، بازی خودشان را 
انجام دهند، ساده بازی کنند و فوتبال را سخت نکنند. 
خیلی از کارهای تاکتیکی بستگی به شرایط تیم و تیم 
مقابل دارد و خودبه خود آدم در بازی ها انجام آبدیده 
می شود. به هرحال مربی نشدم و حالا هم در فوتبال 
هستم. کنار تیمم بوده و بازی های تیم مورد علاقه ام 

)پرسپولیس( را نگاه می کنم. 

مجتبی محرمی: 

ازمویمنایرادگرفتند؛امابرخیهاآرایشمیکنند
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دیدگــــــاه
فشار روانی روی استقلال زیاد است 

پرسپولیس مقابل نساجــــی در هفته هفدهم رقابت های 
لیگ برتر فوتبال به برتری رسید. پرسپولیس در کورس قهرمانی 
با استقلال قرار دارد و مسلما تیم هایی که در تعقیب یکدیگر 
برای فتح جام هستند به امتیازات هم توجه زیادی دارند. تیمی 
که می خواهد قهرمان شود باید بتواند از هر دو بازی حداقل چهار 
امتیاز بگیرد و پرسپولیس در هفته های اخیر چنین روندی را 
پشت سر می گذارد. در مصاف با تیم آماده نساجی شاید کمتر 
کسی تصور می کرد تا دقیقه 7 مسابقه نتیجه با اختلاف 2 گل 
به سود شاگردان یحیی گل محمدی باشد، اما این اتفاق رخ داد 
و آنها توانستند در پایان به برتری ۳ بر یک دست یابند تا ضمن 
به فراموشی سپردن ناکامی در سوپرجام با قدرت بیشتری برای 
تصاحب ششمین عنوان قهرمانی متوالی تلاش کنند. در این 
هفته استقلال هم مقابل ذوب آهن به پیروزی رسید. با توجه 
به اینکه در فصول اخیر بیشتر قهرمانی ها نصیب پرسپولیس 
شده، فشارروانی زیادی روی استقلال وجود دارد. این تیم 
درصدد آن است تا هر طور شده این فصل را با فتح جام به پایان 
برساند، بنابراین بازی های زیبایی را از این تیم نمی بینیم و بیشتر 
نتیجه گرا عمل می کند. استقلال در دیدار برابر ذوب آهن، انصافا 
نماینده اصفهان بازی خوب و قابل قبولی را انجام داد و دو مرتبه 
نزدیک به گلزنی بود. حتی یکبار به تیرک دروازه زد ولی باید حق 
داد که سیدحسین حسینی نمایش خوبی در دروازه استقلال 
داشت. فرهاد مجیدی و کادرفنی اش به بازیکنان جوان بهای 
زیادی می دهند و قطعا در فصول آینده این موضوع به آبی پوشان 
کمک زیادی می کند. امیرحسین حسین زاده، جعفر سلمانی، 
زبیر نیک نفس و با اضافه شدن صالح حردانی، نفرات ارزنده ای 
برای استقلال هستند و می توانند هفته به هفته به کیفیت بالاتری 
برسند. سپاهان در فصل گذشته خیلی خوب عمل کرد و میانگین 
دو امتیازی را پشت سر گذاشت؛ اما عملکرد فوق العاده پرسپولیس 
باعث نایب قهرمانی اش شد. در این فصل این تیم در برخی پست ها 
بازیکنانی را از دست داده و نفرات جایگزین عملکرد خیلی 
خوبی نداشتند. به عنوان مثال پیام نیازمند که راهی پرتغال 
شد، دروازه بان خارجی سپاهان نتوانست انتظارات را برآورده 
کند و ناچار شدند رشید مظاهری را در نیم فصل جذب کنند و از 
همان ابتدا هم به او بازی دهند. با این حال این تیم در برنامه های 
تهاجمی نفرات خوبی چون شهریار مغانلو و سجاد شهباززاده را 
دارد و هنوز هم این تیم فرصت دارد تا بتواند امتیازات از دست 
رفته را جبران کند. با وجود بازی های خوبی که این تیم به نمایش 
می گذارد شاید مسائل روحی روانی مانع از کسب امتیازات 
بیشتری شده و احتمال دارد که در ادامه فصل این نقیصه برطرف 
شود. تراکتور متاسفانه به رغم اینکه بازیکنان خوبی در قیاس با 
تیم های نیمه پایینی جدول رده بندی دارد اما عملکردش ضعیف 
بوده است. در 8 بازی اخیر »سولدو« 5 شکست و ۳ تساوی 

به دست آورده و تیمش در خطر سقوط است. 

تسنیم: یک رسانه کشور عربستان از بسته شدن پرونده 
شکایت باشگاه النصر از پرسپولیس خبر داد. »الاقتصادیه« 
نوشت که شکایت باشگاه النصر عربستان از پرسپولیس در دادگاه 
حکمیت ورزش رد و پرونده مذکور به  صورت کامل بسته شده 
است. پس از اینکه النصر در مرحله نیمه نهایی لیگ قهرمانان آسیا 
2020 به مصاف پرسپولیس رفت و در ضربات پنالتی مغلوب شد؛ 
از باشگاه ایرانی به اتهام استفاده از بازیکنان غیرمجاز شکایت 
کرد. این شکایت در کمیته انضباطی و اخلاق AFC رد شد که 

النصر تصمیم گرفت آن را در دادگاه عالی ورزش مطرح کرد. 

فوتبــالداخلــی

محمدنصرتی
کارشناس فوتبال 

خســـرو حیدری درباره انتخابش به عنوان مدیر 
استعدادیابی آکادمی استقلال در کل کشور اظهارداشت: 
همیشه می دیدیم به اسم باشگاه استقلال مدارس فوتبال 
دایر می کردند؛ ولی از این به بعد مدارس فوتبال را به کسانی 
می دهیم که شرایط لازم را داشته باشند، از زمین خوب 
گرفته تا امکانات و استفاده از مربیان خوب. اولویت مان 
این است که نمایندگی مدارس را به پیشکسوتان بدهیم، 
چرا که برخی از آنها خواستار گرفتن مدارس فوتبال به اسم 
استقلال هستند. حیدری گفت: استقلال تا اینجای کار 
نتایج خوبی گرفته و به فرهاد مجیدی و بازیکنان تبریک 

می گویم. سردار آجورلو واقعا آرامش خوبی به باشگاه داده 
است. می دانم چه مشکلات سنگینی در باشگاه وجود دارد 
ولی مدیرعامل استقلال نمی خواهد درباره آنها صحبت 
کند تا هواداران نگران نشوند. می دانم آجورلو شب و روز 
در جلسات است تا برای باشگاه درآمدزایی کند. ما هم باید 
کمک کنیم این آرامش تا پایان فصل ادامه داشته باشد. 
خیلی ها دنبال این هستند که استقلال مثل سال های 
قبل نتیجه نگیرد ولی مدیریت باشگاه و کادرفنی اجازه 
نمی دهند حاشیه ها به وجود بیاید تا بتوانیم آخر فصل 
جام قهرمانی لیگ را در دستان مجیدی و وریا غفوری 

ببینیم. وی در مورد انتقادها به سبک بازی استقلال 
یادآور شد: بسیاری از بازیکنان استقلال دچار کرونا شدند 
و همین موضوع آسیب زیادی به تیم زد. مطمئن باشید 
در ادامه، بازی های تماشاگرپسند از استقلال را خواهیم 
دید. در خیلی از بازی ها استقلال با سه گل برنده شده 
ولی در شرایط فعلی کرونا به تیم آسیب زد. مهم ترین 
نکته گل نخوردن استقلال است که امتیاز بزرگی محسوب 
می شود و هر تیمی آن را ندارد. بازیکن پیشین استقلال 
در واکنش به برخی اظهارنظرهای مجیدی از جمله 
صحبت هایش علیه »اسکو« و »تارتار« بیان داشت: فرهاد 
چند سال است در استقلال کار می کند و خودش می داند 
چطور باید برخورد کند. در یک زمان ممکن است فشار 
بازی تاثیر بگذارد. استقلال باید بابت نتایجش تحسین 

شود. 

خسرو حیدری: 

»آجورلو« آرامش خوبی به استقلال داده است

آرمان ملی: در دوران مدیریت »مهرداد 
سراجی« در باشگاه سایپا تیم های فوتبال و 
والیبال این باشگاه به لیگ پایین تر سقوط 
کرده اند و نکته جالب اینکه وی با این سابقه 
به دنبال عزل رئیس فدراسیون فوتبال است! 
از سوی دیگر »اصولی« و »موسوی« دیگر 
اعضای هیات رئیسه  نیز کارنامه درخشانی 

ندارند! 
 سقوط تیم فوتبال 

نارنجی پوشان لیگ برتر لقب سایپای تهران 
بود، تیمی که در تمام 20 فصل اخیر لیگ برتر 
همراه با پرسپولیس، استقلال، سپاهان و 
ذوب آهن تیم هایی بودند که در تمام دوره های 
لیگ برتر حضور داشتند و یکبار هم قهرمان 
لیگ شدند، با این حال، لیگ بیستم برای سایپا 
تلخ تمام شد. این تیم که در لیگ نوزدهم هم 
تا آستانه سقوط پیش رفته بود، امید داشت در 
لیگ بیستم با تغییراتی شرایط بهتری پیدا 
کند. حبیب کاشانی، مدیرعامل کوتاه مدت 
سایپا در پایان لیگ نوزدهم باشگاه را ترک 
کرد تا امیرحسین تابع جماعت از 2 شهریورماه 
1۳99 به صورت موقت سرپرست این باشگاه 
شود، دوره کوتاه یک ماهه و از نخستین روز 
مهرماه جای خود را به عنوان مدیرعامل به 
مهرداد سراجی داد. »تسنیم« در ادامه نوشت: 
»سایپا اکنون پس از 20 سال و به عنوان یکی از 
ماندگارترین تیم های تاریخ لیگ برتر و با سابقه 
یک دوره قهرمانی، راهی لیگ یک شده است 
و نمره ای منفی در کارنامه تیم فنی و مدیریتی 

این تیم به ثبت رسید. 
 نظر باسابقه ترین عضو سایپا 

ابراهیم صادقی که از پایان دهـــه هفتاد 
به عنوان بازیکن وارد مجموعه سایپا شد 
به همراه این تیم قهرمانی در لیگ برتر و حضور 
در لیگ قهرمانان آسیا را تجربه کرد و حتی از 
سایپا به تیم ملی رسید اواسط فصل گذشته از 
این باشگاه جدا شد و حالا می گوید تحت تاثیر 
مدیریت باشگاه مجبور به استعفا شده است. 
صادقی که در »شبکه5« حضور پیدا کرده 
بود، پیرامون سقوط سایپا و سرنوشت تلخ 
این باشگاه در فصل جاری سخن اظهارداشت: 

»آقای سراجی از هفته هشتم به من اخطار 
می داد که این مساله تا هفته بیستم سه بار 
دیگر تکرار شد و در نهایت به من گفتند که 
باید استعفا بدهی. بعداز استعفای من تیم 
20 روز سرمربی نداشت و در نهایت هم آقای 
کمالوند را آوردند که ایشان هم جدا شد و 
رفت. زمانی که تیم را تحویل دادم در جایگاه 
سیزدهم جدول قرار داشت و 8 امتیاز با سقوط 
فاصله داشت اما در نهایت دیدیم که سایپا 
با این تصمیمات سقوط کرد. به اعتقاد من 
سقوط سایپا فقط وفقط حاصل تصمیمات و 
مدیریت این آقا بود.«سرمربی سابق سایپا در 
بخش دیگری گفت: »سایت ها و روزنامه ها باید 
جانب بی طرفی را داشته باشند که بتوانند اگر 
یک مربی یا مدیرعامل نتایجش ضعیف بود 
عملکردش را بررسی و انتقاد کنند. من در این 
مدت یک جمله ندیدم که از ایشان انتقاد شود 
که این جای سوال دارد. اگر رسانه ها را بررسی 
کنند می بینید که این اتفاق افتاده است.« 
»مهر« در ادامه نوشت: وی همچنین اضافه 
کرد: »سایپا یک باشگاه سازنده بوده که من 
از سال 79 وارد این باشگاه شدم و می توانید 

ببینید چه بازیکنانی در این باشگاه حضور 
داشتند. همیشه یک باشگاه باشخصیت سازنده 
و خوشنام بود اما ببینید در این دو سه ماه چقدر 
اسیر حاشیه ها شد. وقتی حمایت لازم نباشد 
شرایط اینطور می شود. هر مربی جای من 
بود همان هفته هشتم سایپا را رها می کرد 
و می رفت.« صادقی اضافه کرد: »به هرحال 
سیاست های کلی و خط مشی را مدیرعامل 
تعیین می کرد. پیش از این حمایت های آقای 
مدبر و آقای کاشانی که به واقع من را به خوبی 
هدایت کردند و ارتباط خوبی با تیم گرفتند 
بسیار مفید و تاثیرگذار بود و به ما کمک کرد.« 

 سقوط والیبال 
تیم فوتبال اما تنها تیم سقــوط کننده از 
مجموعه باشگاه سایپا نبود! هفته بیست وششم 
و پایانی مرحله مقدماتی مسابقات والیبال 
قهرمانی باشگاه های برتر مردان ایران جام 
»سرداردل ها« روز یکشنبه 2۴ بهمن ماه با 
7 دیدار در شهرهای ارومیه )دو دیدار(، آمل، 
رفسنجان، گرگان، تهران و رامسر پیگیری 
شد. رقابت مس رفسنجان و سایپا در آخرین 
تقابل مرحله گروهی با نتیجه ۳ بر 2 به سود 

نماینده رفسنجان تمام شد تا سقوط سایپا به 
لیگ دسته یک قطعی شود. پیش از این سایپا 
با نتیجه ۳ بر یک مقابل مس رفسنجان در 

دوررفت متحمل شکست شده بود. 
 وضعیت منتقدان! 

»ایلنا« در خصوص منتقدان عزیزی خادم 
نوشت: »مهرداد سراجی؛ رئیس دفتر سابق 
علی سعیدلو در سازمان وقت تربیت بدنی 
با همین سابقه که به هیچ عنوان ورزشی 
مدیرعامل  به عنوان  نمی شود،  محسوب 
یکی از مهم ترین باشگاه های صنعتی یعنی 
سایپا انتخاب شد. نکته قابل توجه این است 
که مردی که این روزها به عنوان منتقد اول 
شهاب الدین عزیزی خادم، احتمالا با کمک 
و مشاوره تیم رسانه ای پرتعداد خود که در 
تریبون های شان حسابی از خجالت نفر اول 
فوتبال ایران درآمده اند، از این رسانه به آن 
رسانه می رود و از این شبکه به آن شبکه و از 
این برنامه به آن برنامه، چندان نقدپذیر هم 
نیست و وقتی با پرسشی درباره انتقاد علی 
کریمی مواجه شد، جادوگر فوتبال ایران را 
متهم کرد، چرا که کریمی سرمربی سایپا 
نشده، از سراجی انتقاد کرده است! موضوعی که 
سبب اعتراض هیات مدیره این باشگاه هم شد. 
عجیب ترین مورد درخواست عزل را باید به نام 
شهره موسوی، مدیرعامل سابق باشگاه بادران 
سند زد. نایب رئیسی که به سبب فعالیت های 
اقتصادی و حضور در بخش خصوصی فوتبال 
به نظر می رسید گزینه ای مطلوب برای فوتبال 
بانوان باشد. او که از گوشه و کنار خبر می رسد با 
اهالی رسانه تماس گرفته تا آنها را متقاعد کند 
علیه عزیزی خادم با او مصاحبه کنند، در تمام 
چندماه گذشته وقتش را صرف رتق وفتق امور 
خود و همسرش کرده که بارها شایعه شد در 
زندان است. احسان اصولی عضو سابق شورای 
شهر مشهد که در 11 ماه گذشته به عنوان 
رئیس کمیته بازاریابی و سرپرست کمیته 
فوتسال فعالیت کرده، پس از ناکامی در ریاست 
کمیته استان ها به سراغ فوتسال رفت. اما در 
رای گیری مخفی اعضا برای پست ریاست 
این کمیته هم قافیه را به مهرداد سراجی 
واگذار کرد و به ناچار سر از کمیته بازاریابی 
و تلویزیون درآورد. بی تردید محقق نشدن 
وعده درآمدزایی فدراسیون فوتبال در 11 ماه 
گذشته به اصولی صفار برمی گردد. چرا که 
مسئولیت مستقیم جذب منابع مالی و عقد 

قرارداد بر عهده این کمیته است. 

     بهترین
به گزارش سایت رسمــی باشگاه ماریتیموی پرتغال؛ علی علیپور، بهترین 
بازیکن این تیم در بازی ماریتیمو برابر آروکا با به ثمر رساندن 2 گل بود و نمایش 

فراموش نشدنی را ثبت کرد. 

             توافق
شبکه »فیفا.سبورت« عراق مدعی شد ابراهیم بایش هافبک تیم ملی این 
کشور با تیم فولاد به توافق نهایی رسید. وی برای آخرین بار برای تیم نیرو 

هوایی عراق به میدان رفت. 

ت
شــ

سنو
عک

پرسپولیس مقابل نســـاجی به پیروزی 
پرگل رسید. حمید درخشان پیشکسوت و 
کارشناس فوتبال در این خصوص صحبت 

کرد. 
 درباره وضعیــت فعلی پرسپولیس 

چه نظری دارید؟
پرسپولیس توانست مقابل نساجی پیروز 
میدان شود و سه امتیاز این بازی را کسب 
کند، اما نکته اصلی این بازی به نظرم افت 
پرسپولیس بود. دیدار نساجی و پرسپولیس 
در 10 دقیقه ابتدایی بسیار خوب بود و هر 
دو تیم درجه یک بازی کردند، در ادامه 
پرسپولیس توانست دو گل هم به ثمر برساند 
اما این تیم دچار افت شدید شد که به نظرم 
دلیل اصلی آن ترس و عدم هماهنگی در 

دفاع کردن بود. 
 مشکل پرسپولیس کجاست؟

 به نظرم اصلی ترین ایراد تیم در دروازه 
و خط دفاعــی این تیم است. در همین 
دیدار نساجــی و پرسپولیس هر زمان که 
بازیکنان تیم فشار می آوردند پرسپولیس 
دچار اشتباهات هماهنگی در خط دفاع 
می شد، حتی اگر نســـاجی در این دیدار 
دقت می کرد می توانســت گل  تساوی را 
هم به ثمر برساند. پیــروزی برابر نساجی 
اعتمادبه نفس پرسپولـیس را به این تیم 
برگرداند. با توجه به بازی سوپر جام و شکست 
برابر فولادخوزستان این تیم به پیروزی نیاز 
داشت. فکر می کنم با این پیروزی فشار از 
روی پرسپولیس برداشته شد و تیم توانست 
خودش را پیدا کند. من فکر می کنم نقطه 
کلیدی پرسپولیس خط حمله این تیم است 
که باید بیشتر برای تیم گلزنی کنند. در فصل 
دوم همه تیم ها به دنبال امتیاز گرفتن هستند 
و به مراتب کار سخت تر خواهد شد. به نظرم 
لک در بازی مقابل نساجی روی دو موقعیت 
اشتباه خطرناکی انجام داد. فکر می کنم او 
به لحاظ روحی شرایط خوبی ندارد و باید 
بیشتر کار کند تا بتواند از نظر روحی و روانی 

به شرایط ایده آل خود برگردد. 
 در خصـــوص جذب »رضاییان« 

از سوی پرسپولیس چه نظری دارید؟
 رضاییان یکی از بازیکنان خوب و باتجربه 
فوتبال ایران است و قطعا حضورش می تواند 
به پرسپولیس کمک خوبی کند؛ اما این 
بازیکن به خوبی می داند الان وقت پرداختن 
به حواشی نیست و باید همه فکر و ذهنش 
تیم پرسپولیس باشد؛ او باید خیلی زود به 

ترکیب اصلی برسد. 

گفـــتوگـــو

 مسابقات »جهانی«  
برای کشتی گیران مهمتر است

تسنیم: علیرضا دبیر رئـــیس فدراسیون 
کشتی در مورد اینکه مردم ممکن است دوست 
داشته باشند که کشتی در بازی های آسیایی 
مدال های رنگارنگی بگیرد، خاطرنشان کرد: 
نظر خود کشتی گیر هم مهم است و جوانی اش 
را می گذارد. الان کسی یادش است در بازی های 
آسیایی چند سال قبل چه کسی مدال گرفته 
است؟ اما همه می دانند که عبدا... موحد 6 مدال 
طلای جهانی و المپیک دارد. چون خود من در 
کشتی بوده ام و می دانم که مسابقات جهانی 
برای کشتی گیران مهم است. در سال 2002 
من پس از مسابقات جهانی تهران در بازی های 
آسیایی شرکت کردم و آنجا کتفم در رفت و 
مشکلاتی برایم به وجود آمد. از آنجا که برای من 
و حمید سوریان حضور در دو مسابقه به فاصله 
کم مشکلاتی را به وجود آورده است بنابراین 
باید با سرمربیان پژمان درستکار و محمد بنا 
بنشینیم و در مورد این مساله فکر کنیم که 
چگونه مدیریت کنیم و آیا اینکه کشتی گیر ما 

می تواند در 2 رویداد شرکت کند.؟ 

خارجازمستطیلسبز

حمید درخشان: 
»لک« به لحاظ روحی 

 شرایط خوبی 
ندارد

خـــبر
پیرلو؛ گزینه اصلی سرمربیگری 

»سالرنیتانا«
باشگاه سالرنیتانا به طوررسمی استفانو.

کولانتونو را به دلیل تداوم نتایج ضعیف از 
سمت سرمربیگری این تیم اخراج کرد. 
این مربی 59 ساله که جانشین فابریتزیو.

کاستوری شد اما نتوانست با این تیم نتایج 
خوبی بگیرد و در 15 بازی ســـری A که 
هدایت سالرنیتانا را برعهده داشت، این تیم 
را تنها در دو بازی به پیروزی رساند و در 
کنار سه تساوی، 10 شکست را هم با تیمش 
تجربه کرد. »آندره آپیرلو« در حـــال حاضر 
اصلی ترین گزینه برای جانشینی رسمی 
استفانو کولانتونو روی نیمکت مربیگری 
سالرنیتاناست. پیرلو که در پایان فصل گذشته 
و پس از تنها یک فصل حضور روی نیمکت 
یوونتوس از سرمربیگری این تیم اخراج شد، 
خواهان عقد قراردادی طولانی مدت با این 
باشگاه ایتالیایی است، حتی اگر این تیم از 
سری A سقوط کند. مذاکرات در حال حاضر 
ادامه دارد و مدیران سالرنیتانا در روزهای 
آینده در این خصوص تصمیم گیری خواهند 
کرد. کاستوری سرمربی پیشین سالرنیتانا 
و داویدنیکولا سرمربی پیشین تورینو دیگر 

گزینه های جانشینی کولانتونو هستند. 

نگاهی به کارنامه هیات رئیسه  فدراسیون فوتبال 

شاهکار مدیریتی »سراجی« و دوستان! 


